
SEFE Securing Energy for Europe Pressemitteilung – Frédéric Barnaud zum Co-Chief Executive 
Officer von SEFE Marketing & Trading Limited (SM&T) ernannt  
 
[Berlin, 02.09.2022] Frédéric Barnaud ist zum Co-Chief Executive Officer von SEFE Marketing & Trading 
(SM&T) ernannt worden. Er wird diese Funktion gemeinsam mit CEO Wolfgang Skribot ab dem 1. 
September 2022 ausüben.  
 
Frédéric Barnaud wird für die Geschäftsbereiche Global LNG Trading und Global Commodity & 
Derivatives Trading verantwortlich sein. Zuvor war er unter anderem Group Commercial and Strategy 
Officer von Mercuria Energy Trading in Genf und CEO von Pavilion Energy in Singapur. Zudem übte er 
leitende Funktionen bei Gazprom Marketing & Trading und TotalEnergies aus.  
 
Dr. Egbert Laege, Geschäftsführer der SEFE Securing Energy for Europe GmbH und Vorsitzender des 
Aufsichtsgremiums bei SM&T kommentiert: „Ich freue mich, Frédéric Barnaud an Bord der SEFE 
Marketing & Trading begrüßen zu dürfen. Frédéric Barnaud wird das Führungsteam von SM&T mit 
seiner umfassenden kommerziellen Erfahrung im globalen Rohstoffhandel und Management 
vervollständigen. Seine Erfahrung wird die Präsenz der SEFE-Gruppe auf den globalen Rohstoffmärkten 
stärken.“  
 
Frédéric Barnaud sagt: „Ich freue mich sehr, in diesem entscheidenden Moment zu SM&T zu stoßen. 
Ich werde meine ganze Energie, Leidenschaft und Erfahrung für die Weiterentwicklung von SM&T und 
der SEFE-Gruppe einbringen.“ 
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SM&T Press Release – Frédéric Barnaud Appointed Co-Chief Executive Officer of SEFE Marketing & 
Trading Limited  
 
[Berlin, 02.09.2022] SEFE Marketing & Trading Limited (SM&T) announced today that Frédéric Barnaud 
has been appointed Co-Chief Executive Officer of the company. He will perform this role with effect 
from 1 September 2022 alongside CEO Wolfgang Skribot. 
 
Frédéric Barnaud’s core responsibilities will be the Global LNG Trading and the Global Commodity & 
Derivatives Trading business units. His previous roles include appointments as Group Commercial and 
Strategy Officer of Mercuria Energy Trading in Geneva and CEO of Pavilion Energy in Singapore. He also 
held senior roles in Gazprom Marketing & Trading and TotalEnergies.  
 
Dr Egbert Laege, Managing Director of Securing Energy for Europe GmbH in Berlin and Chairman of the 
Board of Directors of SM&T commented: “I am delighted to welcome Frédéric Barnaud on board of 
SM&T. Frédéric Barnaud will complete the leadership team and bring broad commercial experience in 
global commodity trading and management. His appointment will strengthen the SEFE Group's 
presence in the global commodity markets.”  
 
Frédéric Barnaud said: “I am extremely pleased to join SM&T at this decisive moment. I will bring all 
my energy, passion and experience to the further development of SM&T and the wider SEFE Group.” 
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